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  PROTOKÓŁ  Nr VII / 2011  

z przebiegu VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Z bąszynku 
z dnia 28 kwietnia 2011 roku 

 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, członków zespołu redakcyjnego Zbąszyneckiej Telewizji 
Internetowej, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli 
mediów oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady VII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

Minut ą ciszy uczczono pami ęć śp. Wincentego Mazura – zasłu Ŝonego dla Gminy 
Zbąszynek, radnego, wieloletniego sołtysa wsi D ąbrówka Wlkp.  

Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Marcina Kumke (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Marcina Kumke funkcji  Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Marcin Kumke. 

Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu   
     oraz absolutorium za 2010 rok. 
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a)   odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej, która wyraŜa swoje stanowisko 
po zapoznaniu się z: 

� Sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek za 2010 rok, 
� Sprawozdaniem finansowym, 
� Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłoŜonym 

sprawozdaniu i informacjach, 
� Informacją o stanie mienia Gminy Zbąszynek, 

b)  wystąpienie przez Komisję Rewizyjną z wnioskiem do Rady Miejskiej  
     w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka, 
c)  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
      w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia absolutorium    

          Burmistrzowi Zbąszynka, 
d)  dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy za 2010 rok, 
e)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
      wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2010 rok ( projekt nr 1) 
f)   podjęcie uchwały w sprawie absolutorium (projekt nr 2) 

9. Podjęcie uchwał 
    a) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 3), 
    b) w sprawie  zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy 
        Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w   
        kościele parafialnym  Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie – Kościół  p. w.  
       św. Apostołów Szymona i Judy Tadeusza, (projekt nr 4) 
10.  Odpowiedzi na interpelacje 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  wprowadził zmianę w punkcie 8 podpunkt „e”. Podpunkt 
ten po zmianie uzyskał następujące brzmienie: „ podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 
 i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 
2010 rok ( projekt nr 1)”. 
 
Innych zmian  do niniejszego porz ądku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad po zmianie:  
 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu   
     oraz absolutorium za 2010 rok. 

a)   odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej, która wyraŜa swoje stanowisko 
po zapoznaniu się z: 

� Sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek za 2010 rok, 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

3 
 

 
 

� Sprawozdaniem finansowym, 
� Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłoŜonym 

sprawozdaniu i informacjach, 
� Informacją o stanie mienia Gminy Zbąszynek, 

b)  wystąpienie przez Komisję Rewizyjną z wnioskiem do Rady Miejskiej  
     w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka, 
c)  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
      w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia absolutorium    

          Burmistrzowi Zbąszynka, 
d)  dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy za 2010 rok, 
e)  podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
      wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2010 rok ( projekt nr 1) 
f)   podjęcie uchwały w sprawie absolutorium (projekt nr 2) 

9. Podjęcie uchwał 
    a) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 3), 
    b) w sprawie  zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy 
        Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w   
        kościele parafialnym  Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie – Kościół  p. w.  
       św. Apostołów Szymona i Judy Tadeusza, (projekt nr 4) 
10.  Odpowiedzi na interpelacje 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
 
Porządek sesji po zmianie przyj ęto jednogło śnie. 
 
 
Do pkt. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 
obrad. 
 
W tym momencie na sal ę obrad przybyli radni: Maciej Szulc oraz Stanisław Kochanek. 
Aktualna liczba  radnych bior ących udział w sesji wynosi: 14 radnych. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.6  
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Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 24 marca  do 27 
kwietnia  2011 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania 

Radny Ryszard Dembniak  zapytał o to, jak daleko posunięte są prace na terenie budowy 
północnej obwodnicy Zbąszynka w kontekście XIX  Wyścigu Kolarskiego „Bałtyk – 
Karkonosze Tour”, który ma odbyć się w maju? Radny zapytał równieŜ o oświetlenie,  
a dokładnie dlaczego lampy na terenie miasta włączone są jeszcze do północy? Radny 
Ryszard Dembniak  skierował równieŜ zapytanie odnoszące się do tego, czym kierował się 
Burmistrz zlecając w pierwszej kolejności naprawę uliczek wewnętrznych pomiędzy ul. 
Warszawską i Wąską, a nie tak jak to było zaplanowane wcześniej uliczki wewnętrznej 
pomiędzy ul. Poznańską i Warszawską? 

Radny Stanisław Kochanek  skierował zapytanie odnoszące się do robót wodno-
kanalizacyjnych na terenie Kręcka, a mianowicie dlaczego je wstrzymano? Radny zapytał 
równieŜ o to czy sposób wyrównania oraz uporządkowania drogi obok przedszkola  
i sali w Kręcku jest właściwy?  

Radny Ryszard Stachowiak  zapytał czy w planach remontowych nawierzchni ujęte zostały 
takie ulice jak Gdańska i Bydgoska? 

Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc skierowała zapytanie w sprawie drogi dojazdowej do 
cmentarza w Rogozińcu, gdzie istnieją utrudnienia w montaŜu bramy, a mianowicie czy firma 
Strabag zdąŜy usunąć usterki zanim przeniesie się na inny plac budowy? 

 
Do pkt. 8  
 
Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze spra wozdaniem z wykonania 
bud Ŝetu  oraz absolutorium za 2010 rok. 
 

a) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej, która wyra Ŝa swoje stanowisko po 
zapoznaniu si ę z: 

� Sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu Gminy Zb ąszynek za 2010 rok 
� Sprawozdaniem finansowym 
� Opini ą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedło Ŝonym 

sprawozdaniu i informacjach 
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� Informacj ą o stanie mienia Gminy Zb ąszynek 
 
Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Ryszard Dembniak  odczytał Opinię Komisji 
Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budŜetu oraz absolutorium.  
/Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
  
 

b)  wyst ąpienie przez Komisj ę Rewizyjn ą z wnioskiem do Rady Miejskiej  
     w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi  Zbąszynka 

Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Ryszard Dembniak odczytał pozytywny wniosek 
skierowany  do Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka. 
/Wniosek stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 

c)  odczytanie opinii Składu Orzekaj ącego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
      w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej  dot. udzielenia absolutorium 
     Burmistrzowi Zb ąszynka 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur odczytał uchwałę nr 266/2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 21 kwietnia 2011 r. w sprawie 
wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
/Uchwała nr 266/2011 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
 

d)  dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu Gminy za 2010 rok 

 

W niniejszej dyskusji głos zabrał Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Andrzej 
Budych. 
 Zdaniem Pana Andrzeja Budycha  patrząc realnie na to czego dokonaliśmy jako Gmina do 
tej pory, moŜna stwierdzić, iŜ jesteśmy na jak najlepszej drodze ku pokonaniu wszystkich 
problemów jakie pojawiły się w naszej Gminie od początku lat 90-tych (radny miał na myśli  
m. in. problem z transportem drogowym, problem gospodarki wodno-ściekowej itp.). 
Przypominając o szeregu realizowanych inwestycji, które podejmowane są z myślą  
o mieszkańcach naszej Gminy, Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu  wyraził 
przekonanie, iŜ wykonanie budŜetu Gminy za rok 2010 nie budzi zastrzeŜeń, a co za tym 
idzie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Zb ąszynka jest w pełni zasadne. 
 
 
W tym momencie na sal ę przybył radny Jan Greczycho. 
Aktualna liczba radnych bior ących udział w sesji wynosi: 15 radnych 
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e)  podj ęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania     
     finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu za 2010 rok  
     ( projekt nr 1) 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budŜetu za 2010 rok ( projekt nr 1). 
Następnie przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich posiedzeniach  
z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 14 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym 
podjęła Uchwałę Nr VII/18/2011 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2010 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VII/18/2011 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzen ia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu za 2010 rok została podj ęta przy 14 głosach 
za i 1 głosie wstrzymuj ącym. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 

 
f)   podj ęcie uchwały w sprawie absolutorium (projekt nr 2) 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
absolutorium ( projekt nr 2). 
Następnie przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich posiedzeniach  
z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 14 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym 
podjęła Uchwałę Nr VII/19/2011 w sprawie absolutorium. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VII/19/2011 w sprawie absolutorium została podj ęta przy 14 głosach za i 1 głosie 
wstrzymuj ącym. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podkreślił, iŜ udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Zbąszynka jest momentem niezmiernie waŜnym zarówno dla niego samego, jak  
i samorządu. W imieniu Rady Miejskiej podziękował kierownictwu Urzędu Miejskiego oraz 
jego pracownikom za trud włoŜony w realizację zadań mających na celu wspólne dobro 
mieszkańców Gminy. 
 
Gratulując wykonania budŜetu, Przewodnicz ący Rady  na ręce Burmistrza Zb ąszynka 
Wiesława Czyczerskiego oraz Skarbnik Gminy Anety Nawracała, złoŜył upominki w 
postaci tabliczek okolicznościowych oraz kwiatów. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski   w imieniu wszystkich pracowników Urzędu 
Miejskiego podziękował radnym za owocną współpracę na rzecz Gminy Zbąszynek. 
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Do pkt. 9  
 
                   

Podjęcie uchwał 
 
3) 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej na 2010 rok (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/20/2011  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VII/20/2011 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2011 rok  została podj ęta 
jednogło śnie . 
/Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
 
 
4) 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele  
parafialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie – Kościół  p. w. św. Apostołów 
Szymona i Judy Tadeusza (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/21/2011  
w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy  Zbąszynek na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele parafialnym  Parafii 
Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie – Kościół  p. w. św. Apostołów Szymona i Judy 
Tadeusza. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VII/21/2011 w sprawie zasad udzielania oraz wyso kości dotacji z bud Ŝetu Gminy 
Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w   ko ściele 
parafialnym  Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczy nie – Ko ściół  p. w. św. Apostołów 
Szymona i Judy Tadeusza została podj ęta jednogło śnie. 
 /Uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 10  
 
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na interpelacje udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski. 
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W odpowiedzi na zapytanie radnego Ryszarda Dembniaka, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ termin realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Północnej Obwodnicy 
Zbąszynka” juŜ minął i  ostateczne jego zakończenie do  czasu wyścigu nie będzie moŜliwe. 
Pan Wiesław Czyczerski  zaznaczył jednak, Ŝe  wyścig kolarski  wyznaczoną trasą 
przejedzie, poniewaŜ juŜ niebawem ma zostać połoŜona warstwa ścieralna, która to 
umoŜliwi. Jeśli chodzi o oznakowanie trasy to działania te nie będą niestety wykonane, 
poniewaŜ zgodnie z zaleceniami świeŜo połoŜonego asfaltu się nie maluje. 
Nawiązując do pytania odnośnie oświetlenia, Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iŜ temat 
ten poruszał juŜ wcześniej radny Andrzej Budych . Działania mające na celu ustalenie 
przyczyny, dla której czas oświetlenia nie został skrócony podejmowane były mniej więcej 
juŜ od 12 kwietnia. Od tego czasu telefonowano niemalŜe codziennie, interweniowano by 
czas ten skrócić. Reakcja na niniejsze apelacje nadeszła niedawno, a mianowicie od dnia 
dzisiejszego lampy będą świeciły krócej.  
Z kolei odpowiadając na pytanie dotyczące naprawy uliczek wewnętrznych, Burmistrz 
Zbąszynka  poinformował, Ŝe naprawiane były one w takiej kolejności na jaką wystarczyło 
środków finansowych. Większość z nich remontowana była systemem gospodarczym, 
natomiast koszt naprawy uliczki wewnętrznej pomiędzy ul. Poznańską i Warszawską jest 
znacznie wyŜszy.  
Pozostając w tym temacie, Pan Wiesław Czyczerski  odpowiedział równieŜ na zapytanie 
radnego Ryszarda Stachowiaka. Burmistrz Zb ąszynka poinformował, Ŝe ulice naleŜące 
do Gminy Zbąszynek będą sukcesywnie naprawiane. Wszystkie inne niebędące jej 
własnością, nie. Ustawa o wykonaniu tylko „swoich” zadań nadal obowiązuje. 
Udzielając odpowiedzi na zapytanie radnego Stanisława Kochanek , Burmistrz  Zbąszynka 
oznajmił, iŜ roboty wodno-kanalizacyjne wstrzymane zostały na odcinku drogi wojewódzkiej. 
Firma wykonująca projekt jak do tej pory nie uzyskała pozwolenia na budowę. Kiedy do tego 
dojdzie, niestety nie wiadomo, gdyŜ po złoŜeniu niezbędnej dokumentacji, okazało się,  
iŜ trzeba złoŜyć kolejne dokumenty. Burmistrz Zb ąszynka  wyraził jednak nadzieję, Ŝe do 
końca tego roku niniejsze zadanie uda się zrealizować. 
Natomiast jeśli chodzi o wykonanie drogi koło przedszkola,  to ocena jej wykonania wchodzi 
w zakres kompetencji komisji, która powykonawczo będzie ją odbierała. Całość zadania  
(tj. droga nie tylko koło przedszkola, ale i odcinek drogi powiatowej, a w przyszłości 
wojewódzkiej) ma zostać wykonana do 2013 roku, zaś okres gwarancyjny wynosi 3 lata.  
W tym okresie będzie moŜna ocenić jakość realizacji. 
Odpowiadając na zapytanie radnej Gra Ŝyny Znamirowskiej-Szwarc, Burmistrz 
Zbąszynka  poinformował, iŜ obowiązkiem firmy Strabag jest uporządkowanie terenu, na 
którym firma prowadziła roboty. Jeśli chodzi jednak o załoŜenie bramy, to temat ten wymaga 
odrębnych rozmów. 
 
 
Do pkt.11  
 
 Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe organ wykonawczy ma obowiązek 
zapoznania radnych z informacją z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w latach 2010-2011.  Z tego 
względu informacja ta została dołączona radnym wraz ze wszystkimi materiałami na sesję, 
celem zapoznania się z nią. Przewodnicz ący Rady  podkreślił, Ŝe  w przypadku  jakichś  
pytań bądź wątpliwości do tematu moŜna powrócić na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 
/Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
Następnie po raz kolejny Przewodnicz ący Rady przypomniał o składaniu oświadczeń 
majątkowych, oraz zdjęć do legitymacji radnego. Zaprosił równieŜ na mszę w intencji 
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Ojczyzny, która jak co roku odprawiana jest w dniu 3 maja o godz. 11.00 w Kościele 
Parafialnym w Zbąszynku. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał równieŜ o I rocznicy powstania 
Zbąszyneckiej Telewizji Internetowej.  
Po tym zaprezentowana została prezentacja multimedialna, w której zawarto skrót 
wszystkich wydarzeń z ostatniego roku. 
Z okazji I rocznicy Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w imieniu radnych Rady Miejskiej  
w Zbąszynku, złoŜył całemu zespołowi redakcyjnemu najszczersze Ŝyczenia oraz wręczył 
tabliczki okolicznościowe, które otrzymali: Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski , 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz, Bogusław Drzewiecki , Zuzanna Buczna, Karolina 
Moryson . (Z racji nieobecności na sesji Macieja Karolczaka,  Bartosza Pawłowskiego 
oraz Dawida Cichego , tabliczki okolicznościowe zostaną im wręczone w późniejszym 
terminie). 
Korzystając z okazji Sekretarz Gminy Jan Makarewicz , podziękował przede wszystkim 
Burmistrzowi Zb ąszynka , który zadbał o sprzyjającą rozwojowi ZTVi atmosferę oraz 
warunki. Sekretarz Gminy  podziękował równieŜ za współpracę wszystkim członkom zespołu 
redakcyjnego jak równieŜ pracownikom Urzędu Miejskiego. Pan Jan Makarewicz  podkreślił, 
iŜ nie byłoby sensu tworzenia ZTVi bądź Zbąszyneckiego Kwartalnika, gdyby w Gminie 
Zbąszynek nic się nie działo. Wspomniał równieŜ o tym, iŜ Zbąszynecka Telewizja 
Internetowa jest najlepszym sposobem na dokumentację i  archiwizację  wydarzeń mających 
miejsce na terenie Gminy. Sekretarz Gminy  podkreślił fakt, iŜ dzięki ZTVi moŜemy śledzić 
rozwój naszej Gminy. 
 
Następnie w ramach niespodzianki na salę został dostarczony tort z logo Zbąszyneckiej 
Telewizji Internetowej, którym poczęstowano zgromadzonych na sesji gości. 
 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z VI zwyczajnej  sesji Rady z dnia 2 4.02.2011 r. głosowano- 
15  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z VI 
zwyczajnej sesji z dnia 24.03.2011 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 15 
radnych.  
 

Do pkt.12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1500 zamknął  VII 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                             Marcin Kumke                               Jan Mazur 
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Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 


